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Нови четири трамвая пристигат в София тази седмица

Нови четири трамвая пристигат в София тази седмица, съобщи кметът Йорданка
Фандъкова. Новите мотриси ще се движат по линия № 4.Oт началото на годината в
столицата са доставени 29 нови трамвая за линии 4, 5 и 18. Столичният кмет добави, че
първите 25 са закупени със средства от ОП „Околна среда“, а новите 4 трамвая са
поръчани чрез направени икономии в проекта.
67 са новите трамвайни мотриси, които се движат в София през последните няколко
години. 50% от трамваите на линия са обновени, 
добавя Фандъкова.

https://bnr.bg/sofia/post/101846217

www.banker.bg
03.07.2023г.

Столична община е закупила още четири нови трамвая 

“Още четири нови трамвая пристигат в София. Те ще се движат по линия № 4.” 
Това съобщиха от пресцентъра на Столична община (СО).  Те подчертаха, че през 2023
година са доставили нови трамваи за линии № 4, 5 и 18 – общо 29 броя. Първите 25 са
били закупени със средства от Оперативна програма „Околна среда“, а останалите
четири са поръчани  благодарение на направени икономии. Новите трамвайни мотриси
са с дължина 30 метра, те са нископодови и климатизирани, с платформа за качване и
предвидени специални места за майки с детски колички и трудноподвижни хора. Те
разполагат със система за видеонаблюдение и звукова сигнализация за незрящи хора. 
“Общо 67 са новите трамваи, които закупихме през последните години. Те са част от
най-мащабната модернизация на градския транспорт, която успяхме да изпълним”
посочи кметът на София Йорданка Фандъкова. По програмата за градския транспорт в
София са обновени 100% от тролеите, 90% от автобусите, 50% от трамваите и са
пуснати в движение 120 електрически автобуса. 

https://banker.bg/2023/07/03/%D1%81%D1%82%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%87%D0%B
D%D0%B0-%D0%BE%D0%B1%D1%89%D
0%B8%D0%BD%D0%B0-%D0%B5-%D0%B7%D0%B0%D0%BA%D1%83%D0%BF%D0%B8
%D0%BB%D0%B0-%D0%BE%D1%89%D
0%B5-%D1%87%D0%B5%D1%82%D0%B8%D1%80%D0%B8/

 1 / 4



Четири нови трамвая пристигат в София  | Sofia Public Electrical Transport Company JSC

Written by Боян Стефанов
Tuesday, 04 July 2023 00:00 - Last Updated Thursday, 20 July 2023 07:37

www.dnes.dir.bg
03.07.2023г.

Пристигнаха още 4 нови трамвая, 50% от мотрисите в София са вече обновени

Още 4 нови трамвая пристигнаха в София през тази седмица. Те ще се движат по линия
№4. Това съобщи столичният кмет Йорданка 
Фандъкова във Фейсбук. "През тази година доставихме 29 нови трамвая за линии 4, 5 и
18. Първите 25 закупихме със средства от 
оперативна програма "Околна среда", а тези 4 трамвая допълнително успяхме да
поръчаме благодарение на направени икономии в проекта", пише още Фандъкова.
Общо 67 са новите трамваи.Те са част от най-мащабната модернизация на градския
транспорт, която успяхме да изпълним. В резултат от нея в София са обновени - 100%
от тролеите, 90% от автобусите, 50% от трамваите на линия, 120 са електрическите
автобуси", припомни още тя.

https://dnes.dir.bg/sofia/pristignaha-oshte-4-novi-tramvaya-50-ot-motrisite-v-sofiya-sa-veche-ob
noveni

www.actualno.com  
03.07.2023 г. 

Четири нови трамвая пристигат в София

Още четири нови трамвая пристигат в София. Те ще се движат по линия номер 4. "През
тази година доставихме 29 нови трамвая за линии 4, 5 и 18. Първите 25 закупихме със
средства от оперативна програма „Околна среда“, а тези 4 трамвая допълнително
успяхме да поръчаме благодарение на направени икономии в проекта", съобщи кметът
на София Йорданка Фандъкова в профила си във Facebook.
Новите трамвайни мотриси са с дължина 30 м, нископодови и климатизирани, с
платформа за качване и предвидени специални места за 
майки с детски колички и трудноподвижни хора, разполагат със система за
видеонаблюдение, звукова сигнализация за незрящи хора, 
допълниха от Столична община. "Общо 67 са новите трамваи, които закупихме в
последните години. Те са част от най-мащабната 
модернизация на градския транспорт, която успяхме да изпълним", посочи още кметът
на София. По програмата на кмета в София са 
обновени 100% от тролеите, 90% от автобусите, 50% от трамваите на линия и са пуснати
в движение 120 са електрическите автобуси.
 Прочетете целия материал на следния линк:
https://www.actualno.com/sofia/chetiri-novi-tramvaja-pristigat-v-sofija-news_2005233.html © 
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Още четири нови трамвая пристигат в София през тази седмица, съобщи кметът
Йорданка Фандъкова 

Още четири нови трамвая пристигат в София през тази седмица. Те ще се движат по
линия №4, съобщи кметът Йорданка Фандъкова в 
профила си във Фейсбук.„През тази година доставихме 29 нови трамвая за линии 4, 5 и
18. Първите 25 закупихме със средства от 
оперативна програма „Околна среда“, а тези 4 трамвая допълнително успяхме да
поръчаме благодарение на направени икономии в проекта“, пише столичният
кмет.Йорданка Фандъкова допълва, че в последните години са закупени общо 67 нови
трамваи, които са част от най-мащабната модернизация на градския транспорт. „В
резултат от нея в София са обновени: 100% от тролеите, 90% от автобусите, 50% от
трамваите на линия, а 120 са електрическите автобуси“, посочва Фандъкова.През
лятото на 2022 г. Столичният общински съвет (СОС) прие нова тарифна политика, която
да систематизира и организира по нов начин превозните документи в градския
транспорт на София. 
През есента на миналата година бяха въведени нови превозни документи, които дават
повече възможности за свободно и икономично 
придвижване с обществения транспорт на младежи, ученици, студенти. От 1 януари
допълнително бяха въведени електронните билети 
„30+“ и „60+“. На заседанието си на 25 май тази година Общинският съвет прие
еднократният хартиен билет за обществения градски 
транспорт да продължи да се продава на касите на метростанциите и след 1 юни.

https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/484423-oshte-chetiri-novi-tramvaya-pristigat-v-sofiya-prez-
tazi-sedmitsa-saobshti-kmet

 www.bgonair.bg
03.07.2023g.

Четири нови трамвая пристигат в София, Фандъкова със силни думи
"Те са част от най-мащабната модернизация на градския транспорт", заяви столичният
кмет

Още 4 нови трамвая пристигат в София. Те ще се движат по линия №4, съобщиха от
Столична община. По програмата на столичния кмет 
Йорданка Фандъкова са обновени 100% от тролеите, 90% от автобусите, 50% от
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трамваите на линия и са пуснати в движение 120 
електрически автобуса."През тази година доставихме 29 нови трамвая за линии №№ 4, 5
и 18. Първите 25 закупихме със средства от 
Оперативна програма "Околна среда", а тези 4 трамвая допълнително успяхме да
поръчаме благодарение на направени икономии в 
проекта", заяви кметът Йорданка Фандъкова, цитирана от "Фокус".Новите трамвайни
мотриси са с дължина 30 м, нископодови и 
климатизирани, с платформа за качване и предвидени специални места за майки с
детски колички и трудноподвижни хора, разполагат със система за видеонаблюдение,
звукова сигнализация за незрящи хора."Общо 67 са новите трамваи, които закупихме в
последните години. Те са част от най-мащабната модернизация на градския транспорт,
която успяхме да изпълним", допълни още Фандъкова.

https://www.bgonair.bg/a/2-bulgaria/311246-chetiri-novi-tramvaya-pristigat-v-sofiya-fandakova-s
as-silni-dumi

www.nova.bg
03.07.2023г.

Четири нови трамвая пристигат в София 

Още четири нови трамвая пристигат в София през тази седмица. Те ще се движат по
линия №4, съобщи кметът на столицата Йорданка 

Фандъкова в профила си във Фейсбук.
„През тази година доставихме 29 нови трамвая за линии 4, 5 и 18. Първите 25 закупихме
със средства от оперативна програма „Околна 
среда“, а тези 4 трамвая допълнително успяхме да поръчаме благодарение на
направени икономии в проекта“, пише столичният кмет.
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